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Dotyczy:  zniżek dla handlujących na targowisku miejskim w trakcie i po remoncie 
 
 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

w związku z pytaniami i obawami Mieszkańców Gliwic kierowanymi bezpośrednio do mnie, 

zwracam się z uprzejmym zapytaniem dotyczącym wsparcia handlujących na Targowisku Miejskim przy 

ul. Lipowej w trakcie oraz po zakończeniu remontu. 

Aktualnie rozpoczął się oczekiwany remont targowiska miejskiego, pojawiły się nowe baraki 

handlowe. Mieszkańcy mają obawy, że wprowadzana reorganizacja targowiska, a także chaos przy 

remoncie, sprawią że sprzedający tam od lat handlarze stracą klientów, co zmusi ich do całkowitej 

rezygnacji z handlu. Chodzi o sytuację, kiedy stali handlujący, np. kwiatami, zostaną przeprowadzeni 

do nowych baraków i bud stawianych na targowisku, a kupujący nie zdążą przyzwyczaić się do nowej 

organizacji targowiska. 

W trosce o handlujących i lokalny biznes zwracam się z zapytaniem, czy rozważa Pani możliwość 

wsparcia handlujących w tym trudnym okresie – jeżeli tak, to w jaki sposób? Być może będzie 

możliwość udzielenia zniżki od opłaty targowej na pewien okres od zakończenia remontu tak, by 

handlujący nie odczuli negatywnych skutków reorganizacji, jednocześnie dając czas Mieszkańcom na 

przyzwyczajenie się do nowych warunków i odnalezienie swoich stałych sprzedawców. 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

Andrzej Chodorowski 
 Radny Rady Miasta Gliwice 

 
 
 
 

 


